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	August 11, 2016
	
	Le 11 août 2016

	
	
	

	Coram:  Abella, Karakatsanis and Brown JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Karakatsanis et Brown

	
	
	

	BETWEEN:

Attorney General of Canada on behalf of the Republic of India

Applicant

- and -

Surjit Singh Badesha and Malkit Kaur Sidhu

Respondents
	
	ENTRE :

Procureur général du Canada au nom de la République de l’Inde

Demandeur

- et -

Surjit Singh Badesha et Malkit Kaur 
Sidhu

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to join two orders of the Court of Appeal for British Columbia so that a single application for leave to appeal may be filed is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA41876 and CA41879, 2016 BCCA 88, dated February 26, 2016, is granted.
	
	JUGEMENT

La requête pour joindre deux ordonnances de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique  pour qu’une demande d’autorisation d’appel puisse être déposée est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA41876 et CA41879, 2016 BCCA 88, daté du 26 février 2016, est accueillie. 
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